

《单词百科:unannealed是什么意思?unannealed怎么发音?unannealed的解释和用法》

英语单词unannealed是什么意思?unannealed怎么读?unannealed怎么发音?简答网为您整理了unannealed的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



unannealed怎么读

unannealed的读音: ['n 'ni:ld]

unannealed的意思

1、adj.未退火的，未经锻炼的；

unannealed的近义词

1、brittle adj.易碎的;难以相处的，尖刻暴躁的;冷淡的;声音尖利的;

unannealed的双语例句

1、However, the value of magnetoresistance increased apparently after annealing and was 1.74 times the unannealed sample.

而退火后磁电阻值则明显增加，是未退火时的1.74倍；

2、XRD structural analysis shows that peak intensity of the annealed sample is greater than that of the unannealed one which demonstrated an increase of crystallinity.

XRD结构分析显示，退火后薄膜样品的峰值强度大于未退火样品的强度，说明样品结晶度增强。

3、The experimental results indicated that the film resistivity of the sample annealed was reduced significantly and only one-third of the unannealed.

实验结果表明：退火后样品的薄膜电阻率显著减小，是未退火样品薄膜电阻率的三分之一；

4、When the annealed temperature is greater than 600 °C, the TL peak temperature of the annealed sample is higher than that of the unannealed sample.

陨石样品经均匀地升温退火，退火温度达600 °C以上其诱发TL峰温比未经退火的峰温要高。

5、The Positron lifetime spectra of unannealed and annealed Ni-coats, electro-plated from the four typical baths, have been measured.

测量了四种典型镍镀层的未退火和退火试样的正电子湮没寿命谱。

6、There are a lot of adsorbed oxygen on the surface of unannealed Fe₂O₃/ SnO₂ bilayer and a few adsorbed oxygen left on the surface after annealing.

结果表明：Fe₂O₃/SnO₂膜表面，晶格氧的结合能为529.85eV，热处理前有大量吸附氧存在，在600 °C退火后，大部分羟基、羰基形态的吸附氧解吸；

7、On the basis of uniaxial tension test data, the Lagrange polynomial interpolation is adopted to construct the stress and strain fields of unannealed and annealed TRBs, which can solve the problem of TRB material parameters for simulation.

以单向拉伸试验数据为基础，采用拉格朗日多项式插值法构造了未退火和已退火差厚板的应力应变场，解决了数值仿真过程中差厚板的材料参数问题。

以上是简答网为您整理的unannealed怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/unannealed>

